
Afdelingsbestyrelsen afd. 26 Frugthaven Skive 

 

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde afd. 26   Frugthaven 

Tidspunkt: 6. april 2021 Tidspunkt for næste møde: tirsdag, 1. juni 2021 kl. 19.00 

Fremmødte: 

 Formand:  Ulla von Elling, Frugthaven 16 

  Tlf. 25 11 30 21 E-mail. vonelling21@gmail.com 

  Bent Sørensen, Frugthaven 38 

  Tlf.  40 19 55 07  E-mail. murer53@outlook.dk 

  Birgit Hansen, Frugthaven 56 

  Tlf. 22 62 64 97  E- mail. birgit2110@outlook.dk 

 Supplant: Flemming Kjærgaard, Frugthaven 22 

  Tlf. 29 29 26 29 E-mail. fkj@webspeed.dk 

  

Fraværende:  ingen  

 

Referent: Ulla von Elling 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra mødet den 23. februar 2020 

Godkendt 

 

2. Økonomi i afdl.  

Ser fint ud  

 

3. Sortering af affald 

Fungere ok, dejligt med containere til plast og metal i gårdene 

 

4. Status på affaldsgård 

Ok 
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5. Overdækning af affaldsgård 

Søger om nye tagplader, da der er nogle der er i stykker og så vil vi gerne have overdækket hele 

gården. 

5.1 . Brædder på endegavl ud mod grenplads, da der er børn der kravler over 

 

 

6. Haveaffald andre steder end grenpladsen 

Er træt af at se, at der er en person, der smider haveaffald over ved træerne ud mod 

Frugtparken. 

Jeg har påtalt det og får kun et beskidt svar. Kan Bomiva skrive et brev til vedkommende? 

Vi kunne godt tænke os, at træstubbene blev fjernet. 

 

7. Nummer på den enkelte gård 

Der bliver så tit talt om gård 1, 2, 3, 4. hvilken en er gård 1 osv. 

Det synes vi i bestyrelsen. 

 

8. Vimpler til flagstængerne 

Er købt og de blafrer i vinden 

 

9. Aktiviteter i frugthaven 

Ingen, sat i bero. Kunne godt tænke os, at få et møde vedr. internet og tv, nu hvor Nordlys skal 

til at grave fiberbredbånd ned. 

 

10. Nye P. pladser i gård 1 og 2 

Skitser: tegningerne på nye p pladser i gård 1 og 2 skal spejlvendes, for at du kan kører rigtigt 

  

11. Hovedrengøring af vaskeri. 

Ønsker at der bliver gjort hovedrent og Bomiva må sende brev ud til hver husstand, at 

husstanden, skal gøre rent efter sig.  

Jeg har talt med Peter Matzen i dag om, hvordan økonomien hænger sammen i vaskeriet, han 

vil lige undersøge det og vender tilbage i morgen. 

 

12. Hovedrengøring af køkken og gildesal  

12.1 porcelæn m.m. er vasket af og sat på plads  

12.2 Vi har købt kunstige blomster til vinduerne i salen 

12.3 glas og andre mangler til køkkenet er bestilt 

12.4 nye køkkenlåger 

 

13. Evt. herunder tid for næste bestyrelsesmøde. 

Næste møde tirsdag, den 1. juni kl. 19.00 i gildesalen 


